
Патријарх Иринеј: Косовo је „наша колевка“ и никад га се нећемо одрећи
уторак, 07 септембар 2010 13:01

Српски патријарх Иринеј поручио је да је Косово „наша колевка“ и да „ми никада нећемо
пристати да је се одрекнемо“.

  

- То треба да знају они који нам сада кроје капу, али ми се молимо и за њих, да разумеју
колико нам Косово значи“, нагласио је Иринеј, који је служио литургију поводом
освештења реконструисане цркве светог архангела Гаврила у селу Маћедонце код
Медвеђе.
  - Храмови, додао је - треба да постоје да би се људи скупљали око њих, а значај ове
цркве, према његовим речима, јесте што се налази близу Косова.

  

Освештењу су присуствовали и председник Координационог тела за југ Србије Милан
Марковић и генерал-потпуковник Миодраг Јевтић, начелник ВМА.

  

Слободан Драшковић, председник општине Медвеђа, уручио је патријарху златну
плакету у знак захвалности за ангажовање у помоћи црквама у том крају.

  

(Alo.rs)
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